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Jeugdboa’s

De gemeenteraad van Zwolle in vergadering bijeen op 12 november 2021, 
gehoord hebbende de beraadslaging over de begroting 2022,

Constaterende dat:
• Uit het rapport van BEKE blijkt dat de ernst van jeugdcriminaliteit toeneemt en 

jongeren in criminele netwerken worden getrokken;
• Zwolle inzet op een positief opvoedklimaat waarin jongeren zich veilig kunnen 

ontwikkelen; 
• De gemeente verantwoordelijk is voor de inzet van jongerenwerkers en van boa’s;
• Wijkagenten in Zwolle minder toekomen aan omgang met jongeren door druk op 

noodoproepen;

Van mening dat:
• Extra inzet nodig is om Zwollenaren veilig te houden en te voorkomen dat 

jongeren afglijden in criminele circuits;
• Daarbij de link tussen jongerenwerk en politie belangrijk is;
• Een jeugdboa die toezicht houdt maar ook specifiek is getraind om positief 

pedagogisch met jongeren om te gaan, daaraan een bijdrage kan leveren;
• Een jeugdboa bovendien een linking pin kan zijn richting jeugdhulp of een 

vooruitgeschoven jeugdhulp-rol die vanuit betrokkenheid op de jongere helpt 
voorkomen dat zwaardere jeugdhulp nodig wordt;

Verzoekt het college:
• In de uitwerking van de veiligheidsaanpak jongeren het realiseren van jeugdboa’s 

mee te nemen, en indien dit leidt tot extra inzet voor toezicht en handhaving 
hiervoor een voorstel aan de raad te doen toekomen; 

• Voor 2022 reeds formatie beschikbaar te stellen om jeugdboa’s op te leiden ofwel 
aan te stellen en de resultaten daarvan te betrekken bij de veiligheidsaanpak;

En gaat over tot de orde van de dag.

Johran Willegers Gerdien Rots Silvia Bruggenkamp
VVD ChristenUnie Swollwacht

Lennart Hartman
GroenLinks


